
Danica Šter
-zbor
krajevnih
skupnosti

- Tovarišica Šterova, vi
ste bili delegat že v pre jšnjem
mandatnem obdobju. Kaj
menite da bi bilo treba v no-
vem mandatnem obdobju
izboljšati?

- Bom zelo kratka in upam,
da me boste razumeli. V tem
mandatnem obdobju bomo
morali vsaj mi v zboru krajev-
nih skupnosti predvsem razvi-
ti boljši stik s krajani. S tem
mislim dvosmernost informa-
cij. Poglejte, do sedaj smo de-
lali predvsem enosmerno, s
krajani smo na zboru krajevne
skupnosti obravnavali neko
rešitev ali predlog, nato smo
tu na občinski skupščini o tem
glasovali in odločali, potem pa
nič. Krajani so potem šele iz
časopisa ali občinskega glasila
zvedeli kako je stvar potekala
tukaj in zakaj smo se tako ali
drugače odločili. Od nas dele-
gatov so le redko dobili popol-
no informacijo o nekem pro-
blemu, ki pa jih seveda zani-
ma. Menim da bi morali kore-
nito izboljšati pretok informa-
cij od krajanov do skupščine
in potem nazaj od skupščine
do krajanov. S tem bi se pove-
čal vpliv krajanov na naše delo
in delo občinske skupščine v
celoti. Krajane moramo bolj
pritegniti v odločanje o njiho-
vih lastnih problemih in jih
zainteresirati za družbenopo-
litično življenje občine.

- Kaj menite o obliki in
vsebini delegatskih gradiv?
Ja v zadnjem času se vsekakor
izboljšujejo, vendar bi morala
biti delegatska gradiva še bolj
jasna in jedmata. Marsikaj bi
se lahko bolj na kratko pove-
dalo saj mi delegati nimamo
po ves dan časa prebirati ob-
širnih materialov, na podlagi
katerih moramo potem odlo-
čati. Problem je tudi to, da
marsikatero pomembno gra-
divo dobimo šele tu, na seji,
tako da nimamo časa poglob-
ljeno razmisliti o določenem
problemu, kaj šele, da bi o tem
predhodno razpravljali s kra-
jani.

M. S.


